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Abstract (en)
[origin: CN108396467A] The invention discloses a lockstitch sewing machine and a method for generating an upper seam start thread with a low
protrusion. The lockstitch sewing machine has a machine frame, an upper thread store, and a lower thread store. A sewing needle serves to guide
the upper thread. A gripper serves for wrapping of upper thread and lower thread. An upper thread starting portion detecting means is switchable
between a neutral position, an upper thread detecting position and an upper thread clamping position. In the upper thread detection position, an
upper thread starting portion is grasped by an upper thread detecting means. In the upper thread clamping position, the upper thread starting portion
is clamped in a frame-fixed manner between the upper thread starting portion detecting means and acounter-clamping body. A starting thread
cutter serves to cut off the upper thread starting portion. When cutting an upper thread residue from the other upper thread-starting portion with the
initialthread diameter, an upper thread tension is used, which is generated when transporting the material. The result is a sewing machine, as well as
a method with which a stitching top thread can be achieved with a desired short nominal seam overhang.

Abstract (de)
Eine Doppelsteppstich-Nähmaschine hat einen Maschinenrahmen, einen Oberfadenvorrat und einen Unterfadenvorrat (22). Eine Nähnadel (10)
dient zur Oberfadenführung. Ein Greifer (19) dient zur Umschlingung von Oberfaden (13) und Unterfaden (36). Eine Oberfaden-Anfangsabschnitt-
Erfassungseinrichtung (30) ist umstellbar zwischen einer Neutralstellung, einer Oberfaden-Erfassungsstellung und einer Oberfaden-Klemmstellung.
In der Oberfaden-Erfassungsstellung ist ein Oberfaden-Anfangsabschnitt (13a) von einem Oberfaden-Erfassungsmittel (32) erfasst. In der
Oberfaden-Klemmstellung ist der Oberfaden-Anfangsabschnitt (13a) zwischen der Oberfaden-Anfangsabschnitt-Erfassungseinrichtung (30)
und einem Gegen-Klemmkörper rahmenfest geklemmt. Ein Anfangsfadenmesser dient zum Abschneiden des Oberfaden-Anfangsabschnitts
(13a). Beim Abschneiden eines Oberfadenrests vom sonstigen Oberfaden-Anfangsabschnitt (13a) mit dem Anfangsfadenmesser wird eine
Oberfadenspannung ausgenutzt, die beim Transportieren des Nähguts erzeugt wird. Es resultiert eine Nähmaschine, sowie ein Verfahren, mit den
ein Naht-Anfangsoberfaden mit gewünscht kurzem Soll-Nahtüberstand erreicht werden kann.
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